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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 17.09.2019 

 
 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  
ktoré sa konalo dňa 17.09.2019 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 12.09.2019. Uskutočnilo 

sa v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.   Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka  

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš   - ospravedlnený 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. - ospravedlnená 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 



___________________________________________________________________________ 
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 17.09.2019 

 
Program:  
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Správy z vykonaných kontrol 
6. Výročná správa Sučany za konsolidovaný celok za rok 2018 so Správou audítora ku 
konsolidovanej účtovnej závierke 
7. Správa o fin. plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2019 
8. Návrh VZN č......./ 2019 o ochrane drevín, ktoré sú súčasťou verejnej zelene 
9. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 3/2015 o poskytovaní sociálnych služieb, o 
spôsobe a výške úhrad za sociálne služby poskytovaných Obcou Sučany 
10. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015 Verejný poriadok a ochrana majetku 
11. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 3/2013 o podmienkach držania psov na území Obce Sučany 
12. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných 
nájomných bytov 
13. Návrh dodatku č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v 
Sučanoch a ďalších osôb 
14. Návrh na zrušenie VZN č. 4/2009 o verejných kultúrnych a spoločenských podujatiach 
15. Rekonštrukcia majetku obce v užívaní záujmových organizácií v obci Sučany 
16. Prevod, prenájom, nájmy a výpožičky nehnuteľného majetku obce a zriadenie vecných 
bremien na tento majetok 
17. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 
výstavba bytového domu 40BJ Hradiská, Dom smútku a cintorín, unimobunky ul. Pri Váhu, 
pergola MŠ, kotolňa ZŠ, projekt Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ Sučany, pokračovanie 
projektu TSP, projekt Podpora vysporiadania pozemkov MRK ai.) 
18. Informácia o projektovej dokumentácii k Športovému domu a o jeho ohliadke, správa o 
daňových príjmoch zo stavieb od podnikateľských subjektov, správa o porovnaní daní zo 
stavieb v Martine, vo Vrútkach, Turanoch a Sučanoch 
19. Zmena rozpočtu obce na rok 2019 
20. Správy z komisií OcZ 
21. Rôzne 
22. Interpelácie 
23. Záver 
 
Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. 
Mgr. Peter Belica, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský). Ospravedlnil 
neúčasť MUDr. Ivety Trnovskej, MPH. a MUDr. Richarda Koyša. Skonštatoval, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v 
elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a 
miestnom rozhlase.   
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Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Ing. Marián Dianovský a Doc. Ing. Vladimír Bulej, 
PhD. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení Ing. Marián Dianovský a Doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD.: 
 
Za: 4 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Marián Dianovský a Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč: 
Za: 4 (Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. 
Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Martin Giert, Mgr. Róbert Kováč) 
 
Prítomní si uctili minútou ticha spomienku neb. Daniely Ligáčovej, hlavnej účtovníčky obce. 
 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy na doplnenie, príp. na zmenu programu. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica navrhol zmenu bodu 6.) na: „Správu audítora ku konsolidovanej 
účtovnej závierke“. 
 
Hlasovanie za schválenie uvedenej zmeny programu: 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za schválenie programu: 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
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p. prednostka informovala, že uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 18.6.2019 
boli splnené okrem uznesenia č. 89/2019, ktorým bol schválený zámer predaja pozemkov 
žiadateľom -vlastníkom priľahlej nehnuteľnosti na ul. Budovateľskej KNC 1764/53, 54 k.ú. 
Sučany z dôvodu osobitného zreteľa do podielového spoluvlastníctva vlastníkov priľahlej 
nehnuteľnosti –prístupová komunikácia na parcele1764/5 kú Sučany za minimálnu cenu 
určenú v znaleckom posudku. Znalecký posudok nebol predložený. 
Ďalej uviedla, že uznesením č. 87/2019 bol schválený podpis Kúpnej zmluvy medzi obcou 
Sučany ako kupujúcim a spoločnosťou MATE, s.r.o. so sídlom: M.R.Štefánika 73, 010 01 
Žilina, IČO: 36 394335 ako predávajúcim, predmetom ktorej je kúpa predmetu kúpy: 
pozemok parc.č. 4551/180, parcela registra „C“, v kat. území Sučany, druh pozemku: trvalý 
trávny porast, o výmere: 30m2, ktorý je zapísaný na LV č. 4439 vedenom Okresným úradom 
Martin, katastrálny odbor z Predávajúceho na Kupujúceho, a to za kúpnu cenu vo výške 1,-
Eur. Zmluva bola vypracovaná, je na podpise u f. Mate. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o  
plnení uznesení Obecného zastupiteľstva: 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert. 
 
Správy z vykonaných kontrol 
 
Hlavná kontrolórka informovala, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva 13.9.2019 bola 
prerokovaná správa o ukončení nasledovných kontrol: 
1. Kontrola vedenia pokladne a nakladania s pokladničnou hotovosťou, ktorej výsledky 
a kontrolné zistenia sú uvedené v Správe č. 6/2019. Kontrolou bolo zistené, že dochádza 
k prekračovaniu pokladničnej hotovosti, čo súvisí aj so zrušením pobočky Slovenskej 
sporiteľne. 
2. Kontrola bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti v roku 2018,  ktorej 
výsledky a kontrolné zistenia sú uvedené v Správe č. 7/2019 
p. Kyselica sa opýtal, či je možné do návrhu VZN zapracovať oslobodenie od dane darcov 
krvi a členov obecného hasičského zboru. 
3. Kontrola bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti v roku 2018,  ktorej 
výsledky a kontrolné zistenia sú uvedené v Správe č. 8/2019 
4. Kontrola subjektov, ktoré poskytujú ubytovanie v obci, ktorej výsledky sú uvedené 
v Správe č. 9/2019 
Hlavná kontrolórka uviedla, že nie je oprávnená vykonávať kontrolu ubytovacích  
zariadení v obci. Okresný úrad, odbor živnostenský, Martin poskytol obci zoznam  
ubytovacích zariadení v obci Sučany. 
 
5. Kontrola spotreby energií v roku 2018, ktorej výsledky sú uvedené v Správe č. 
10/2019. 
Hlavná kontrolórka uviedla, že spracovaním údajov bolo zistené, že i keď bola spotreba 
energií nižšia, stúpli ceny energií, vo finančnom vyjadrení k úspore nedošlo. 
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Priestor pre verejnosť 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Neumannová, byt. 29. augusta, Sučany 
s požiadavkou na vyčistenie potoka, najmä okolo mostíkov. 
 
p. starosta odpovedal, že minulý týždeň prebehlo rokovanie so zástupcom správcu toku Ing. 
Kusým z Povodia Váhu Ružomberok, ktorý momentálne rieši povodeň v Dubovom. 
 
Stav a vývoj dlhu 
 
Hlavná kontrolórka informovala, že v zmysle zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy má obec povinnosť sledovať celkové dlhové zaťaženie. Obec 
má zaťaženie 4,5 %. 
 
Ďalej informovala o vytypovaných lokalitách umiestnenia detského ihriska v Hrabinách: Pri 
potoku, ul. Fatranská, Hrabiny – otoč 1, Hrabiny – otoč 2, lokalita IBV Kowařovský 1, 
lokalita IBV Kowařovský 2, lokalita bývalé družstevné senníky. 
 
p. prednostka uviedla, že problémom je ul. Hubová. Bolo by dobré, keby sa našiel developer, 
ktorý by odkúpil pozemky rím.-kat. cirkvi a vybudoval cestu pre stavebníkov. Vyčlenilo by sa 
ihrisko po dohode s Mate a zokruhovalo s ul. Fatranskou za súhlasu rím.-kat. cirkvi. 
 
p. starosta uviedol, že komisie by mali materiál prerokovať a dať variantné návrhy.  
 
p. Kyselica uviedol, že kurt na Prefe nie je funkčný, bolo by vhodné postaviť tam napr. 
basketbalové koše, priestor sfunkčniť. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Veronika Ďaďová.  
 
p. Kyselica uviedol, že developer by mohol vyčleniť aj pozemok na detské ihrisko.  
 
p. starosta povedal, že pozemok p. Valachovej bol iba štúdiou. Je potrebné sprístupnenie 
lokality a zriadenie obchodu pre Hrabiny.  
  
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu  
hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol  
Správu č. 06/2019 z kontroly vedenia pokladne a nakladania s pokladničnou hotovosťou, 
Správu č. 07/2019 z kontroly bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti v roku 2018 
Správu č. 08/2019 z kontroly bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti v roku 2018 
Správu č. 09/2019 z kontroly subjektov, ktoré poskytujú ubytovanie v obci 
Správu č. 10/2019 z kontroly spotreby energií v roku 2018 
Správu č. 12/2019 z kontroly stavu a vývoja dlhu obce 
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Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav 
Miert ) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke 
 
p. starosta informoval, že Ing. Ľubica Smatanová, audítorka, vypracovala v mesiaci júl 2019 
Správu audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu 
audítora ku Konsolidovanej ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2018 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. 
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa o fin. plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2019 

 
 

JUDr. Miert prečítal výstup ekonomickej komisie. Uviedol, že má výhradu, chýba  
percentuálne vyjadrenie, hýbe sa okolo 50 %, niektoré položky sú prečerpané.  
 
p. starosta odpovedal, že došlo k prečerpaniu na položke nákup výpočtovej techniky, riešil sa  
havarijný stav, preto bola potrebná zmena rozpočtu. 
 
p. starosta informoval, že nebola náhrada za p. Ligáčovú. Položky nie sú prečerpané, no 
havarijný stav sa musel riešiť.  
Čo sa týka Spoločného obecného úradu, ktorý zabezpečujú traja zamestnanci pre 29 obcí 
Turca, títo rozhodujú, čo je potrebné riešiť. Všetky náklady sú predjednané so starostami, 
následne im bude zaslaná vyúčtovacia faktúra. Obce sú spokojné, že majú zastrešenú agendu 
stavebného úradu. 
 
Rozprava: Ing. Dianovský, Mgr. Kováč 
 
Ing. Dianovský požiadal o podrobné členenie položky „Ochrana pred požiarmi“. 
 
p. starosta odpovedal, že tieto informácie je možné na obecnom úrade poskytnúť. 
 
Mgr. Kováč sa opýtal k pergole materskej školy, či predošlá rekonštrukcia (uteplenie 
a infražiariče) stála 70 tis. €. Opýtal sa, či predošlá rekonštrukcia bola nepostačujúca. 
 
p. starosta odpovedal, že tiež dostával otázky od občanov, či sa ide púšťať do zateplenia 
pergoly alebo vybuduje nové prepojenie budov. Vzhľadom k tomu, že zrealizované zateplenie 
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spolu s osadením infražiaričov nespĺňalo požiadavky Regionálneho úradu verejného 
zdravotníctva s termínom odstránenia do konca mesiaca 9/2019. Najjednoduchším riešením 
bolo vypracovať projektovú dokumentáciu, navrhnúť a prepočítať finančné prostriedky na 
zateplenie pergoly . Uvidí sa v zimných mesiacoch, či to bolo prerátané správne.  
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že obecné zastupiteľstvo riešilo otázku, či zbúrať pergolu 
a postaviť novú, no zavážil fakt, že vzhľadom k predchádzajúcej investícii je vhodné 
zateplenie pergoly dokončiť. Dodal, že každý, kto prerábal nehnuteľnosť vie, že nie vždy sa 
dostaví želaný efekt.  
 
p. starosta povedal, že pri každej investícii chce vidieť projekt a rozpočet, nakoľko nie je 
zrejmé, či to bude postačovať. Taký istý problém mala škola v Priekope i v Turanoch.  Ešte sa 
robia menšie úpravy, dosypanie makadamom okolo zateplenej izolácie, kde pri dažďoch 
dochádzalo k znečisteniu fasády. 
 
p. Kyselica uviedol, že zrealizovanie prác vyzerá dobre, dôležité je, aby to splnilo účel.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
Správu o finančnom plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2018 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc. Ing. Vladimír 
Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert ) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Giert. 
 
Priestor pre verejnosť 
 
Mgr. Dana Cervanová sa opýtala, ako často sa robí rozbor vody v obci. 
 
p. starosta odpovedal, že táto povinnosť pripadá zo zákona Turvodu, obec nie je správcom 
verejného vodovodu.  
 
Mgr. Cervanová sa opýtala, aké bude nájomné v bytovom dome Hradiská. 
 
p. starosta odpovedal, že bolo doručených 50 žiadostí o pridelenie nájomného bytu, ktoré boli 
prehodnocované bytovou komisiou. 
 
Mgr. Cervanová sa opýtala, kedy sa spustí obrazový záznam zo zasadnutia obecného 
zastupiteľstva na internete. 
 
p. starosta uviedol, že uvedené je na zvážení poslancov obecného zastupiteľstva. Zápisnice zo 
zasadnutí sú zverejňované na web-ovom sídle obce. 
 
p. prednostka dodala, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sú verejné, občania sa na nich 
môžu zúčastniť.  
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že v prípade spracovávania videozáznamov je potrebné riešiť 
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aj zabezpečenie úschovy dát. Taktiež je potrebné vnímať veci v kontexte, najlepšie keď 
dotyčný človek je prítomný na samotnom zasadnutí. Občania sa zúčastnia keď sa rieši otázka, 
ktorá sa ho bytostne dotýka, napr. krematórium, no keď sa riešia otázky smerovania obce, 
rozpočet, občania neprídu. 
 
Mgr. Cervanová uviedla, že občania sa na ňu obracajú s nedôverou v sociálny referát, sociálnu 
komisiu. 
 
p. starosta povedal, že pokiaľ občania pociťujú nedôveru, je potrebné aby sa obrátili na 
vedenie obce, je tu 11 poslancov. Nie je možné riešiť nepodložené podnety. 
 
Mgr. Cervanová sa opýtala, prečo sú dva nestránkové dni obecného úradu. Navrhla, aby 1 deň 
v týždni bol vyčlenený zamestnanec v čase od 18-20,00 hod., aby sa vyšlo v ústrety 
zamestnaným občanom.  
 
p. starosta odpovedal, že v rámci stránkových dní je predĺžená streda do 17,00 hod.  
 
Mgr. Cervanová navrhla, aby sa zaviedol „transparentný deň obce“, napr. ako v obci 
Hviezdoslavov, kde by boli občania informovaní o výsledkoch práce. 
 
p. starosta povedal, že každoročne ku koncu roka sa poriada sedenie „Rada starších“ 
v Robotníckom kultúrnom dome. 
 
p. Cervanová predniesla zámer poriadania divadielka pre matky na materskej dovolenke. 
 
p. starosta povedal, že materiál je potrebné doručiť na prejednanie jednotlivými komisiami. 
 
Uviedol, že čo sa týka asanácie rodinného domu na ul. 29. augusta, dobrovoľní hasiči tento 
v rámci výcviku zbúrajú. Ak by k tomu nedošlo, bude potrebné to riešiť. 
Čo sa týka narušenej strechy objektu č. 74 na ul. 29. augusta, za účelom jej rekonštrukcie 
požiadal o dotáciu na Úrade splnomocnenca vlády pre rómsku komunitu. 
 
 
Návrh VZN č......./ 2019 o ochrane drevín, ktoré sú súčasťou verejnej zelene 
 
p. starosta uviedol, že materiál prítomní dostali aj so zapracovanými pripomienkami. 
 
Diskusia: Mgr. Kováč 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že komisia sa uvedeným materiálom zaoberala. V minulosti bol 
spracovaný Dokument starostlivosti o dreviny. Opýtal sa, či sa bude tvoriť nový, alebo 
pôvodný sa dopracuje.  
 
p. prednostka uviedla, že na základe pripomienky bol tento bod z VZN vypustený. 
 
p. starosta dodal, že uvedený dokument nebol spracovaný plošne pre celú obec. 
 
Hlasovanie za schválenie Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. 5 /2019 
o ochrane drevín, ktoré sú súčasťou verejnej zelene s nasledovnými pripomienkami: 
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- od komisie bytovej a životného prostredia: špecifikovanie starostlivosti o dreviny, 
vypustenie dokumentu starostlivosť o dreviny, doplnenie zákazu poškodzovania trávnika, 
doplnenie možnosti podnetu pri poškodzovaní stavby drevinou, doplnenie bodu kontrola 
a sankcie,  
- od p. Žuchovej: doplnenie ustanovení ohľadom ochrany verejnej zelene 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert ) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 3/2015 o poskytovaní sociálnych služieb, o 
spôsobe a výške úhrad za sociálne služby poskytovaných Obcou Sučany 
 
p. starosta skonštatoval, že vypracovanie materiálu vyplynulo z vykonanej kontroly č. 4/2019, 
kde vo VZN bol odkaz na neplatný zákon.  
 
Hlasovanie za prijatie Návrhu dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 3/2015 o poskytovaní 
sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby poskytovaných Obcou Sučany 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015 Verejný poriadok a ochrana majetku 
 
p. starosta skonštatoval, že vypracovanie materiálu vyplynulo z vykonanej kontroly č. 4/2019. 
 
Hlasovanie za schválenie Návrhu dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015 Verejný poriadok a ochrana  
majetku: 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 3/2013 o podmienkach držania psov na území Obce 
Sučany 
 
 
p. starosta skonštatoval, že vypracovanie materiálu vyplynulo z vykonanej kontroly č. 4/2019. 
 
Hlasovanie za schválenie Návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 3/2013 o podmienkach držania psov 
na území Obce Sučany: 
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Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a užívania obecných 
nájomných bytov 
 
p. starosta skonštatoval, že vypracovanie materiálu vyplynulo z vykonanej kontroly č. 4/2019. 
 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh dodatku č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v 
Sučanoch a ďalších osôb 
 
p. starosta informoval, že uvedený materiál bol prerokovaný ekonomickou komisiou.  
 
JUDr. Miert uviedol, že výšku odmeny nie je možné určiť netto vzhľadom k tomu, že 
zamestnanci majú rôzne odvody. Navrhol zvýšenie odmien o 30 %  poslancom, predsedom, 
zapisovateľom a členom komisií obecného zastupiteľstva. 
 
p. starosta odporučil schváliť VZN bez pripomienky. Bolo by vhodné návrh prerokovať 
ekonomickou a kultúrnou komisiou, aby nadobudol účinnosť od nového roku s navýšením 
o 30 %. Navrhol, aby ekonomická komisia prerátala, aký rozpočtový náklad bude zvýšenie 
predstavovať.  
 
p. Kyselica skonštatoval, že skupina piatich poslancov obecného zastupiteľstva navrhla 
zvýšenie odmeny poslancov na 100 € za zasadnutie obecného zastupiteľstva, ekonomická 
komisia navrhla zvýšenie pôvodnej odmeny o 30 %. 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. sa opýtal, či bolo prerokované aj zvýšenie odmeny ostatných členov 
ZPOZ-u. Ekonomická komisia by mala vyčísliť dopad na rozpočet, materiál by mal ísť na 
schválenie ako celok. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že ekonomická komisia sa otázkou dvakrát zaoberala, ešte by to malo 
prejsť rokovaním kultúrnej komisie.  
 
Hlasovanie za schválenie Návrhu dodatku č. 3 k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného 
zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb s pripomienkou ekonomickej komisie na zvýšenie 
odmeny pre osoby uvedené v čl. 2 ods. 2 a v čl. 2 ods. 3 písm. a) Zásad odmeňovania 
poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb o 30%.  
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Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián  
Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Martin Giert) 
 
Návrh na zrušenie VZN č. 4/2009 o verejných kultúrnych a spoločenských podujatiach 
 
Hlasovanie za schválenie zrušenia VZN č. 4/2009 o verejných kultúrnych a spoločenských 
podujatiach: 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Rekonštrukcia majetku obce v užívaní záujmových organizácií v obci Sučany 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Gabriela Pecková. 
 
Rekonštrukcia stolnotenisovej herne 
 
p. starosta informoval,  že k prerokovaniu zámeru rekonštrukcie stolnotenisovej herne sa 
dostavili zástupcovia stolnotenisového krúžku. Boli vypracované cenové ponuky. Navrhol, 
aby obecné zastupiteľstvo vyčlenilo finančné prostriedky na novú podlahu, stolnotenisový 
oddiel prispeje vlastným úsilím, aby neboli finančné prostriedky vynaložené v takej miere. 
K úspore energií dospeli výmenou sodíkových svietidiel za led-svietidlá. 
Informoval, že stolnotenisový oddiel sa zapojil do projektu „Stolný tenis pre školy“. 
 
p. Balko, zástupca Stolnotenisového oddielu uviedol, že Slovenský stolnotenisový zväz vybral 
6 škôl v stredoslovenskom kraji. S riaditeľkou základnej školy napísali žiadosť, škola bola do 
projektu vybratá. Škola dostane materiálnu podporu, v nadväznosti na to bude založený 
stolnotenisový krúžok na škole pre talentované deti.  
 
Rozprava: JUDr. Miert, Doc. Ing. Bulej, PhD. 
 
JUDr. Miert skonštatoval, že všetky podklady boli dané v predstihu, hľadali peniaze na 
riešenie havarijného stavu. Ekonomická komisia žiadosť prejednala, doporučila schváliť 10 
tis. € na opravu havarijného stavu. 
 
Hlasovanie za schválenie žiadosti Stolnotenisového oddielu TJ TATRAN SUČANY 
o rekonštrukciu podlahy stolnotenisovej herni v sume do 10.000,- Eur: 
 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 
 
Podanie žiadosti futbalového oddielu 
 
p. starosta skonštatoval, že žiadosť bola prerokovaná na mimoriadnom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva dňa 13.9.2019. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Podanie 
žiadosti Futbalového oddielu Tatran Sučany na  podanie  žiadosti o poskytnutie finančného 
príspevku z projektu SFZ "Podpora výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej 
infraštruktúry v rokoch 2019 až 2021" na projekt „Kontajnerové šatne FO Tatran Sučany 
s podaním upraveného rozpočtu na sumu 65.367,42 Eur. 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
Prevod, prenájom, nájmy a výpožičky nehnuteľného majetku obce a zriadenie vecných 
bremien na tento majetok 
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti p. Michala Kozáka na zriadenie vecného bremena 
na pozemok vo vlastníctve obce. Vecné bremeno za účelom prechodu, prejazdu a uloženia 
inžinierskych sietí pre plánovanú výstavbu rodinného domu na nižšie citovaných pozemkoch.  
Stavebná komisia odporúča zámer schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zriadenie časovo 
neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Michala Kozáka Fatranská cesta 958/40, 
Sučany, narodený 20.05.1992 ako vlastníka nižšie uvedených pozemkov nachádzajúcich sa v 
katastrálnom území Sučany: 
- novovytvorená parcela KNC č. 4551/224, druh pozemku trvalý trávny porast, 
o výmere 630 m2, doteraz nezapísaná na liste vlastníctva, odčlenená podľa GP 41/2019, 
úradne overeného Okresným úradom  Martin, katastrálny odbor pod č.j. G1—348/2019 , od 
pozemku  parcely KNC č. 4551/5 o výmere 1490 m2, vedenej na liste vlastníctva číslo 4350, 
katastrálne územie Sučany. 
- novovytvorená parcela KNC 4551/32, druh pozemku trvalý trávny porast, o výmere 
906 m2, doteraz nezapísaná na liste vlastníctva, odčlenená podľa GP 40/2019, úradne 
overeného Okresným úradom  Martin, katastrálny odbor pod č.j. G1—382/2019 od pozemku 
parcely KNC č. 4551/32 o výmere 915 m2, vedenej na liste vlastníctva číslo 4351, katastrálne 
územie Sučany. 
- novovytvorená parcela KNC 4551/222. druh pozemku zastavané plochy, o výmere 64 
m2, doteraz nezapísaná na liste vlastníctva, odčlenená podľa GP 40/2019, úradne overeného 
Okresným úradom  Martin, katastrálny odbor pod č.j. G1—382/2019 od pozemku parcely 
KNC č.  4551/7 o výmere 731 m2, vedenej na liste vlastníctva číslo 135, katastrálne územie 
Sučany. 
- novovytvorená parcela KNC 4551/223. druh pozemku trvalý trávny porast, o výmere 
9 m2, doteraz nezapísaná na liste vlastníctva, odčlenená  podľa GP 40/2019, úradne 
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overeného Okresným úradom  Martin, katastrálny odbor pod č.j. G1—382/2019od pozemku 
parcely KNC č. 4551/32 o výmere 915 m2, vedenej na liste vlastníctva číslo 4351, katastrálne 
územie Sučany, 
ktoré spočíva v práve vstupu, prechodu, prejazdu a uloženia a údržby inžinierskych sietí cez 
pozemok parcelu KNC č. 4551/225, katastrálne územie Sučany, druh pozemku ostatné plochy 
o výmere 114 m2, vyčleneného podľa geometrického plánu č. 42/2019, úradne overeného 
Okresným úradom  Martin, katastrálny odbor pod č.j. G1-343/2019, od pozemku parcela 
KNC č. 4551/12 o výmere 600 m2, vedenej na liste vlastníctva číslo 1881 katastrálne územie 
Sučany vo vlastníctve obce Sučany,  
a to za jednorazovú odplatu vo výške 114 EUR. 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť Mgr. Róberta Kováča o zriadenie vecného bremena na pozemky CKN 673, 
674/1 v k.ú. Sučany 
 
p. starosta informoval, že stavebná komisia žiadosť prerokovala o ohľadom na objekt 
kultúrnej pamiatky Domu Ďurka Langsfelda, jej dlhodobé užívanie by bolo náročnejšie, 
žiadosť preto neodporúča schváliť. 
Stavebná komisia jednohlasne neodporúča schváliť zriadenie vecného bremena za účelom 
prechodu, prejazdu a uloženia inžinierskych sietí Mgr. Róbertovi Kováčovi z dôvodu, že 
pozemky sú dvorom pri rodnom dome a múzeu Ďurka Langsfelda. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť Mgr. 
Róberta Kováča o zriadenie vecného bremena prechodu a prejazdu ako aj uloženia 
inžinierskych sietí z ul. Ďurka Langsfelda č. 13 (pozemky v k.ú. Sučany parc.č. 673 a 674/1) 
na pozemky v k.ú. Sučany parc.č. 674/2 a 672 
Za: 0 
Proti: 2 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková) 
Zdržal sa: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
 
žiadosť Petra Pakána o vysporiadanie pozemku pod cestou – ul. Kollárova 
p. Peter Pakán opätovne požiadal o vysporiadanie pozemku v jeho vlastníctve KNE 1382 k.ú. 
Sučany o výmere 124 m2, nachádzajúcu sa pod  miestnou komunikáciou ul. Kollárova. 
Komisia sa jeho identickou žiadosťou zaoberala naposledy dňa 04.03.2015 so záverom, že 
odporúča postupovať podobne, ako pri riešení predchádzajúcich podobných žiadostí občanov, 
s poukázaním na zákon č. 66/2009 Z.z. O niektorých opatreniach pri majetkovom 
vysporiadaní pozemkov, ktoré prešli z vlastníctva štátu na obce. S týmto stanoviskom sa 
stotožnila aj stavebná komisia. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
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I. prerokovalo 
Opätovnú žiadosť p. Petra Pakána o vysporiadanie pozemku v jeho vlastníctve KNE 1382 k.ú. 
Sučany o výmere 124 m2, nachádzajúcu sa pod miestnou komunikáciou ul. Kollárova.  
II. neschvaľuje 
Opätovnú žiadosť p. Petra Pakána o vysporiadanie pozemku v jeho vlastníctve KNE 1382 k.ú. 
Sučany o výmere 124 m2, nachádzajúcu sa pod miestnou komunikáciou ul. Kollárova.  
 
Za: 0 
Proti: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr.  
Miroslav Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Zdržal sa: 0 
 

Prevod vlastníctva k pozemkom EKN 378/1, CKN 378/2 ku Sučany – čestné vyhlásenie 

K bezodplatnému prevodu pozemkov  do vlastníctva obce Sučany  pod cestou v lokalite novej 
zástavby IBV Pod Skalou od Slovenského pozemkového fondu stavebná komisia odporúča 
schváliť prijatie uznesenia 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo:  
schvaľuje 
vydanie čestného vyhlásenia obcou s nasledovným znením: Obec Sučany zastúpená starostom 
Martinom Rybárom čestne vyhlasuje, že pozemok EKN 378/1, druh pozemku zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 95 m2,  zapísaný na LV 1262 katastrálne územie Sučany v časti 
„B“ vlastníci a iné oprávnené osoby vedené pod B1 ako Slovenská republika v podiele 1/1-
ina, pod B2 v správe Slovenského pozemkového fondu (ďalej len “pozemok”) a pozemok 
CKN 378/2 katastrálne územie Sučany, o výmere 978 m2, druh pozemku zastavené plochy a 
nádvoria, zapísaný na LV 2401 katastrálne územie Sučany v časti „B“ vlastníci a iné 
oprávnené osoby vedené pod B1 ako Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 v správe 
Slovenského pozemkového fondu (ďalej len “pozemok”) je zastavaný miestnou 
komunikáciou – ulica Stará teheleň. Cesta bola vybudovaná Okresným národným výborom v 
Martine v roku 1952 z finančných prostriedkov štátu. Na obec Sučany prešla Hospodárskou 
zmluvou číslo HZ-21/1980-P zo dňa 17.11.1980 s účinnosťou k 01.07.1980. Do Hospodárskej 
zmluvy bola zapísaná iba časť komunikácie  na pozemku CKN 377/8, ktorá sa napája na 
komunikáciu na pozemku na CKN 378/2 katastrálne územie Sučany. Tieto cesty boli 
vybudované súčasne. Slúžili ako prístupová cesta k závodu na výrobu tehál a rodinným 
domom zamestnancov závodu. Výroba tehál v závode zanikla po roku 1989. Cestu súčasne 
využívali a využívajú poľnohospodárske mechanizmy na prístup k poľnohospodárskej pôde, v 
dôsledku čoho je v zlom technickom stave.  Obec plánuje rekonštrukciu cesty. Preto Vás 
žiadame o prevod majetkových práv k vyššie citovaným pozemkom, na ktorých je cesta 
vybudovaná.“ 
schvaľuje 
Nadobudnutie pozemku EKN 378/1, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, o výmere 95 
m2,  zapísaný na LV 1262 katastrálne územie Sučany v časti „B“ vlastníci a iné oprávnené 
osoby vedené pod B1 ako Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 v správe 
Slovenského pozemkového fondu (ďalej len “pozemok”) a pozemku CKN 378/2 katastrálne 
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územie Sučany, o výmere 978 m2, druh pozemku zastavené plochy a nádvoria, zapísaný na 
LV 2401 katastrálne územie Sučany v časti „B“ vlastníci a iné oprávnené osoby vedené pod 
B1 ako Slovenská republika v podiele 1/1-ina, pod B2 v správe Slovenského pozemkového 
fondu 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Prenájom nebytových priestorov 
 
Hudobná skupina Mezokain – Peter Kolštrom, byt. Fučíkova 326/5, 038 52 Sučany 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje nájom nebytového 
priestoru (pivnica, ktorá sa nachádza v suteréne nehnuteľnosti Robotnícky a kultúrny dom, 
budova so súp. č. 141 v k.ú. Sučany) Petrovi Kolštromovi, bytom Fučíkova 326/5, Sučany vo 
veci hudobnej skupiny Mezokain, za účelom výkonu záujmovej činnosti skupiny 
MEZOKAIN za odplatu zabezpečenia uskutočnenia umeleckého výkonu členov hudobnej 
skupiny Mezokain v rozsahu 1 vystúpenie za rok o trvaní 30 minút. 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Retro Rock Revival – Anton Matula, 29. augusta 46/63, 038 52 Sučany 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje nájom nebytového 
priestoru (pivnica, ktorá sa nachádza v suteréne nehnuteľnosti Robotnícky a kultúrny dom, 
budova so súp. č. 141 v k.ú. Sučany) Antonovi Matulovi, bytom 29. augusta 46/63, Sučany vo 
veci hudobnej skupiny RETRO ROCK REVIVAL, za účelom výkonu záujmovej činnosti 
skupiny RETRO ROCK REVIVAL za odplatu zabezpečenia uskutočnenia umeleckého 
výkonu členov hudobnej skupiny RETRO ROCK REVIVAL v rozsahu 1 vystúpenie za rok 
o trvaní 30 minút. 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Bezplatná právna poradňa 
 
p. starosta oslovil vzhľadom k uvoľneniu bezplatnej právnej poradne JUDr. Mgr. Petra Belicu 
a JUDr. Miroslava Mierta. 
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Po vzájomnej dohode prebehlo hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje výpožičku priestoru: časť budovy „Robotnícky a kultúrny dom“ so súp. č. 141, kat. 
územie Sučany, a to priestor kancelárie oproti zasadačke na 1. poschodí RKD 
vypožičiavateľovi JUDr. Peter Belica, M.R. Štefánika 36, 03601 Martin, za účelom výkonu 
spolupráce: bezplatné právne poradenstvo pre obyvateľov obce Sučany v oblasti občianskeho 
práva, obchodného, dedičského, rodinného alebo pracovného práva poskytované približne 1x 
týždenne. 
 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.,  
Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Gabriela 
Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Peter Belica) 
 
Slovak Dance, M. Haľamovej 21, 036 01  Martin – priestory MŠ za účelom vyučovania 
tanečného krúžku 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku 
nebytových priestorov s príslušenstvom v budove A – 4 trieda a v budove B – 5. trieda 
v Materskej škole, Hurbanova 10, Sučany do 30. 06. 2020 v dobe 2-4 h týždenne pre 
SLOVAK DANCE, n. o. M. Haľamovej 21, 036 01 Martin v zastúpení Miroslav Frolo – 
riaditeľ, za účelom vyučovania detí MŠ prihlásených do tanečného krúžku. 
 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Šachový klub Sučany – Ing. Ján Jamriška, 29. augusta 121, 03852 Sučany - Zasadačka 
RKD  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku 
priestoru: časť budovy „Robotnícky a kultúrny dom“ so súp. č. 141 kat. územie Sučany, a to 
priestor kancelárie vedľa zasadačky na 1. poschodí pri sociálnych zariadeniach a v zimnom 
období v 6 termínoch konania Majstrovských turnajov podľa časového predloženia 
vylosovaných klubov: zasadačka v RKD pre s Ing. Jána Jamrišku, 29. augusta 121, 038 52 
Sučany vo veci šachového klubu Sučany za účelom výkonu záujmovej činnosti členov 
šachového klubu Sučany.  
 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Futbalový oddiel Tatran Sučany 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zámer výpožičky 
predmetov: štvorkolka 1 ks, snehová radlica k štvorkolke 1 ks, metla k štvorkolke na 
zametanie MFI 1 ks, traktor XT 200 HD/TCX 102 hydreo/1 ks , traktor XHXY 240 1 ks , 4 ks 
drev. sed. súprava /po 1 stole + 2 lavice/, kompresor na pivo 1 ks, chladnička  DF 142 2 ks, 
kade namáčacie 2 ks, práčka A++ 1 000 otáč., 7kg 1 ks, krovinorez OLEJOMAT 746 T v. č. 
1805475544 1 ks, plechový kontajner na náradie umiestnený pri kuchyni ZŠ 1 ks, drevený 
predajný stánok 1 ks a kontajnerové šatne vyhotovené spol. BTI s.r.o. na základe zmluvy 
o dielo č. 93/2018 na pozemku KN C 1342/27 kat. územie Sučany pre Futbalový oddiel 
Tatran Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý 
zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany.  
 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Futbalový oddiel Tatran Sučany – nové futbalové ihrisko 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zámer výpožičky 
majetku: nové futbalové ihrisko: pozemok parc.č. 1342/2 o výmere 15.762m2, druh pozemku: 
ostatné plochy /spolu s príslušenstvom: parkovisko, oplotenie, 2ks prefabrikovaná garáž, 
unimobunka, 2ks striedačky, drevená bunka pokladne, tribúna/, nachádzajúce sa v kat.územie 
Sučany, a vyčlenené priestory na 1. poschodí a v suteréne: spoločné WC, šatňa pre hostí, 
šatňa rozhodcov, rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne 
nachádzajúce sa v stavbe so súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň pre Futbalový oddiel 
Tatran Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý 
zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany.  
 
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Základná organizácia Jednoty dôchodcov Slovenska – knižnica a Klub dôchodcov 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer výpožičky 
predmetu: časť budovy „Knižnica a Klub dôchodcov“ so súp. č. 158 postavenej na pozemku 
parc. č. 763,  038 52 Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin, a 
to, spoločenská miestnosť na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, kuchynka, sociálne 
zariadenia pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku Sučany z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je organizácia, ktorá zabezpečuje kultúrnu, 
osvetovú a vzdelávaciu činnosť pre dôchodcov v obci Sučany.  
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Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Kolkársky klub Tatran Sučany – priestory kolkárne 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zámer výpožičky 
predmetu: stavba so súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, postavenej na pozemku parc.č. 
1342/7, kat. územie Sučany evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, 
okrem: a) stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí a b) vyčlenených priestorov na 1. poschodí 
a v suteréne: spoločné WC, šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, rozhlasová miestnosť, klubová 
miestnosť a miestnosť v suteréne pre Kolkársky klub Tatran Sučany z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje 
športovú činnosť v obci Sučany.  
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
TJ Tatran Sučany, Stolnotenisový oddiel – priestory kolkárne, stolnostenisová miestnosť 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer výpožičky 
predmetu: stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí stavby so súp. číslom 1212, popis stavby 
Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, evidovanej na LV č. 
1881 vedenom Okresným úradom Martin, vyčlenené priestory na 2. poschodí: miestnosť 
šatne stolný tenis a rozhlasová miestnosť, a vyčlenené priestory na 2. poschodí: spoločné WC 
muži  a spoločné priestory chodieb a schodíšť pre TJ Tatran Sučany Stolnotenisový oddiel 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a 
reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany.  
Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Sučianka, 038 52 Sučany – priestory knižnice a Klubu dôchodcov 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer výpožičky 
predmetu: časť budovy „Knižnica a Klub dôchodcov“ so súp. č. 158 postavenej na pozemku 
parc. č. 763,  038 52 Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin, a 
to, spoločenská miestnosť na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, kuchynka, sociálne 
zariadenia pre Sučianka, IČO: 42223652 z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
vypožičiavateľ je hudobno-spevácky súbor, ktorý zabezpečuje a reprezentuje kultúrnu činnosť 
v obci Sučany.  
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Za: 9 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav  
Miert, Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 
výstavba bytového domu 40BJ Hradiská, Dom smútku a cintorín, unimobunky ul. Pri 
Váhu, pergola MŠ, kotolňa ZŠ, projekt Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ Sučany, 
pokračovanie projektu TSP, projekt Podpora vysporiadania pozemkov MRK ai.) 
 
Komunitné centrum 
 
p. starosta informoval, že 23. 9. 2019 sa uskutoční otváranie obálok na obsadenie pozícií 
Komunitného centra. Výberové konanie bude 26.9.2019 v priestoroch Robotníckeho 
kultúrneho domu za účasti hlavnej koordinátorky – PhDr. Márie Solčanskej. Doposiaľ bolo 
doručených 5 žiadostí na obsadenie pozícií. Výberová komisia bola zriadená v zložení p. 
prednostka, PhDr. Solčanská, p. Marčeková, zástupkyňa Úradu práce, soc. vecí a rodiny 
a zapisovateľka, Ing. Marta Bobčeková. 
Upozornil, že bude potrebné vymeniť škridle a uvidí sa, či bude naďalej zatekať, bude na 
zvážení investícia do strechy. 
 
Výstavba bytového domu 40 bytových jednotiek, Hradiská 
 
p. starosta informoval, že zo stretnutia so zástupcami f. SOAR je zrejmé, že realizácia 
a kolaudácia stavby prebehne skôr, uvažuje sa o termíne na konci októbra, začiatok novembra. 
Stavba rieši prípojky, je nachystaná, bude potrebné vybrať nájomcov, stanoviť výšku nájmu.  
 
Dom smútku a cintorín 
 
p. starosta informoval, že je vyčlenených 10 tis. € na dobudovanie sociálnych zariadení domu 
smútku, do konca roka je možné zámer rekonštrukcie zrealizovať. Čo sa týka cintorína, 
vrchná časť panelového plota bola odstránená, spodná časť betónového plota sa natrie, urobí 
sa zastrešenie plota, aby to bolo jednoliate, ucelené. V minulosti sa uvažovalo, že sa tam urobí 
niečo murované, no v prípade realizácie takého plota by to boli vyhodené peniaze vzhľadom 
na zimnú údržbu. 
 
Unimobunky pri Váhu 
 
Väčšina pracovných síl sa venovala údržbe cintorína a riešeniu problémov bytovky na ul. 
Tehelnej (riešilo sa zavlhnutie a oplesnenie bytovky).  
Ing. Ďurana vykonal kontrolu na použitie prostriedkov ŠFRB. Prešiel byty, bolo zistené 
oplesnenie spodných častí, bola vykonaná náprava, bude sa vykonávať sledovanie. Je 
potrebné osadiť linoleum a premiestniť pece. Koncom októbra by sa mohli presťahovať 
schválení nájomníci.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že k unimobunkám pri Váhu je potrebné spraviť prístupovú cestu, 
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naviezť štrk.  
 
p. starosta odpovedal, že je možné tam osadiť panely z cintorína. 
 
Pergola materskej školy 
 
p. starosta uviedol, že stavba bola ukončená, prevzatá. Dopĺňalo sa vystuženie konštrukcie 
aby pergola nepadla v prípade, že napadne veľké množstvo snehu. 
 
Kotolňa základnej školy 
 
p. starosta uviedol, že náklady na riešenie havarijného stavu kotolne boli odhadnuté na 65 tis. 
€, no celkové náklady vychádzajúce z projektovej dokumentácie schválenej technickou 
inšpekciou predstavujú 95 tis. €. Z uvedeného dôvodu boli nahradené 3 kotly s menším 
výkonom a väčšou účinnosťou, sú už schopné prevádzky. Budú sa ešte dolaďovať  merania a 
reguláciu vonkajších teplôt a hydrauliky. Nezrealizovala sa časť, kde sú staré čerpadlá a 
ventily pre jednotlivé vetvy. Poslal žiadosť o dofinancovanie. Odpoveď na žiadosť o riešenie 
havarijného stavu nemal, telefonickým hovorom s Ministerstvom školstva bola podaná 
informácia, že vzhľadom k 50 % spoluúčasti je veľká šanca, že budúci rok bude financovanie 
schválené. Kúrenie je urobené, funkčné, ale jedna časť ostáva pôvodná. V prípade získania 
finančných prostriedkov bude dokončená.  
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa havarijnou situáciou zaoberala 
s návrhom, či by nebolo vhodné to doriešiť celé. Filtre boli namontované, no druhá vec je, 
ako sa budú kontrolovať. Dodal, že možno by bolo vhodné na dofinancovanie si vziať úver 
a dokončiť to celé.  
 
p. starosta odpovedal, že vychádzajúc z návrhu, financie na výmenu kotlov máme, čerpadlá a  
ventily na jednotlivých vetvách sú problém. Komíny sú vyvložkované. Povedal, že dal príkaz, 
aby sa odpisovali merače elektriny, vody, plynu. Informoval o podaní žiadosti na 
rekonštrukciu sociálnych zariadení.  
 
Skvalitnenie vzdelávania ZŠ Sučany – vybavenie tried ZŠ na modernizáciu knižnice, 
vybudovanie laboratórií 
 
p. starosta informoval, že žiadosť bola schválená, realizácia bude v mesiacoch 7-10/2020. 
Obec dostane 92 tis. EUR so spoluúčasťou obce.  
 
Terénna sociálna práca 
 
p. starosta  informoval o pokračovaní druhej fázy projektu Terénnej sociálnej práce.  
 
Ing. Dianovský sa opýtal, aký je hmatateľný výstup z činnosti terénnej sociálnej práce. 
 
p. starosta povedal, že podávajú povinné správy o situácii sociálne slabších rodín, dávajú 
odporúčania k žiadostiam.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že na rozdiel od projektu Miestnej občianskej poriadkovej služby, 
poslanci nedostávajú správy o činnosti. 
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p. starosta povedal, že je potrebné zosúladiť projekty Miestnej občianskej poriadkovej služby, 
Terénnej sociálnej práce a sociálneho referátu. 
 
JUDr. Miroslav Miert sa opýtal, prečo obec nereagovala na katastrálne konanie vo veci 
opravy chyby v katastrálnom operáte vo veci opravy evidovania nesprávneho vlastníctva 
parcely E-KN 1958/1 a E-KN1770/2 v k.ú. Sučany na základe podnetu p. Boženy Boškajovej, 
Nábrežná 9, 03861 Vrútky. 
 
p. starosta odpovedal, že v uvedenom konaní boli doložené doklady z r. 1965, ktorých 
správnosť Katastrálny úrad uznal a urobil zápis rozhodnutím o oprave chyby v katastrálnom 
operáte č. X145/19. Obec Sučany nemala pochybnosti o správnosti predložených dokladov 
a nebol dôvod podať námietky voči postupu Okresného úradu, odbor katastrálny. 
 
JUDr. Miroslav Miert sa ospravedlnil, zo zdravotných dôvodov odišiel z rokovania obecného 
zastupiteľstva.  
 
Projekt Podpora vysporiadania pozemkov MRK 
 
p. starosta informoval, že vzhľadom k tomu, že sa obec zapojila do projektu Miestnej 
občianskej poriadkovej služby, bola povinná sa zapojiť i do projektu vysporiadania pod 
stavbami v Marginalizovaných rómskych komunitách (ďalej len MRK).  
Čo sa týka MRK, stavby sú v majetku obce, pozemky vysporiadané. Ministerstvo vnútra 
spustilo projekt zmapovania parciel, no netýka sa to obce. Finančné prostriedky na projekt 
vynaložené neboli, no obec bola povinná sa zapojiť do projektu.  
 
Projekt cyklotrasy 
 
p. starosta informoval, že 9.9.2019 vyšla výzva na financovanie cyklocesty s termínom 
podania projektu do 31.10.2019. Je potrebné mať vysporiadané pozemky, postačuje nájomná 
zmluva s tým, že pozemok pod železnicou je vysporiadaný. Je potrebné doriešiť nájom so 
Slovenským pozemkovým fondom na dobu 5 rokov po ukončení projektu.  
Jedná sa o cyklotrasu v priemyselnej zóne.  
 
Záhradné kompostéry 
 
p. starosta informoval, že v dňoch 19. a 20. 9. 2019 sa uskutočnia prednášky v čase o 16,00 
a 18,00 hod. V rámci projektu bolo nutné dvakrát zrušiť verejné obstarávanie. Záhradné 
kompostéry boli dodané, sú umiestnené v dvoch garážach a v hangári zberného dvora. Budú 
sa rozdeľovať podľa ulíc, príjemcovia sa musia zúčastniť prednášky v zmysle podmienok 
projektu. Samotný výdaj kompostérov sa uskutoční v dňoch 23. a 24. 9. 2019 
 
Mgr. Kováč sa opýtal, či v prípade, že záujemcovia si kompostéry nevyzdvihnú, bude tieto 
možné prerozdeliť. 
 
p. starosta odpovedal, že v prípade, že najskôr budú uspokojené požiadavky občanov, ktorí si 
v danom čase podali žiadosť. 
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Budova bývalej Slovenskej sporiteľne, a.s. 
 
p. starosta informoval, že zmluvy sú pripravené na podpis v Bratislave, pripravuje sa návrh na 
vklad. 
 
Optická sieť 
 
p. Kyselica uviedol, že občania sa sťažujú, že nie sú priebežne zasypávané výkopové ryhy. 
 
p. starosta odpovedal, že sú v omeškaní, obec do toho procesu nemohla vstúpiť. Brzdí ich 
Slovak Telekom dodávkou materiálu. 
 
 
Chodník – Hrabinská cesta 
 
p. starosta povedal, že zo strany obce je potrebné položiť obrubníky a chodník zaasfaltovať.  
 
Mgr. Kováč sa opýtal na možnosť výstavby troj-bytoviek pre Rómov. 
 
p. starosta odpovedal, že poslancom prepošle doplňujúce informácie elektronicky.  
 
Mgr. Kováč dodal, že projekt by nebol priechodný z dôvodu segregácie. 
 
p. starosta informoval o možnosti využitia finančných prostriedkov na výstavbu materskej 
školy. Uvedené materiály zašle poslancom elektronicky, tieto budú následne prehodnotené. 
Informoval o návšteve p. Ravasza, splnomocnenca vlády SR pre rómsku komunitu. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie 
o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany /komunitné centrum, 
výstavba bytového domu 40BJ Hradiská, Dom smútku a cintorín, unimobunky ul. Pri Váhu, 
pergola MŠ, kotolňa ZŠ, projekt Skvalitnenie vzdelávania v ZŠ Sučany, pokračovanie 
projektu TSP, projekt Podpora vysporiadania pozemkov MRK, cyklocesta, kompostéry ai./ 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
Informácia o projektovej dokumentácii k Športovému domu a o jeho ohliadke, správa o 
daňových príjmy zo stavieb od podnikateľských subjektov, správa o porovnaní daní zo 
stavieb v Martine, vo Vrútkach, Turanoch a Sučanoch 
 
p. starosta informoval, že 11.9.2019 boli na spoločnom stretnutí v Komunitnom centre, bola 
vykonaná obhliadka Športového domu. Dva projekty boli spracované v rokoch 2002 a 2009. 
Prítomní si pozreli skutkový stav, Ing. Bednáriková podala správu stavebnej komisii. Obec 
zabezpečila objekt športového domu. 
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Rozprava: Doc. Ing. Bulej, PhD., p. Kyselica 
 
Doc. Ing. Bulej uviedol, že je potrebné určiť účel využitia stavby, následne urobiť 
rekonštrukciu na ubytovacie zariadenie, resp. internát. 
 
p. Kyselica navrhol spracovať na web-stránke obce anketu, príp. zorganizovať referendum, 
aby sa občania mohli vyjadriť k účelu využitia budovy.  Najskôr je potrebné vedieť účel 
využitia budovy. V prípade, že by bolo ihrisko nepotrebné, je možné ho rozparcelovať 
a odpredať pozemky.  Dodal, že hádzanársky klub mal záujem o zriadenie športoviska.  
 
Správa o daňových príjmoch zo stavieb od podnikateľských subjektov, Správa o 
porovnaní daní zo stavieb v Martine, vo Vrútkach, Turanoch a Sučanoch 
 
p. starosta informoval, že p. Balková spracovala podkladové materiály, tieto boli poslancom 
zaslané elektronicky.  
 
p. Kyselica povedal, že z 10 položiek má obec 8 vyšších ako Mesto Turany. 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že rozpätie medzi najnižšou a najvyššou sadzbou nesmie 
presahovať 20-násobok.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Informáciu 
o projektovej dokumentácii k Športovému domu a o jeho ohliadke, správu o daňových príjmy 
zo stavieb od podnikateľských subjektov, správu o porovnaní daní zo stavieb v Martine, vo 
Vrútkach, Turanoch a Sučanoch: 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2019 
 
p. starosta informoval, že materiál bol prítomným zaslaný elektronicky, bol prerokovaný 
ekonomickou komisiou.  
Návrh ráta aj s pripomienkou JUDr. Mierta - s navýšením verejnej zelene v materskej škole 
a v areáli cintorína, kde došlo k výrubu 80 drevín, ktoré bola obec povinná vysadiť. 
Čo sa týka zelene, sú to aj položky, kde hasiči zabezpečujú kosenie, hnojenie, postrek na 
futbalovom ihrisku (rozpočet bol 8 tis. € v r. 2018, 13 tis. € v r. 2019). Park pri Prefe je 
napadnutý lykožrútom, je potrebné zabezpečenie náhradnej výsadby, bola zakúpená píniová 
kôra na Eurozáhon, práca nakladačov na vykladanie komposterov, bolo zakúpené hnojivo pre 
futbalový oddiel za 870 €, bola zabezpečená výsadba drevín na Prefe. Je potrebné rátať 
s údržbou zelene za pomoci vlastných pracovníkov.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že v štádiu riešenia je náhradná výsadba – Jarabiny na ul. Podhradská. 
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p. starosta uviedol, že je potrebné prejsť schvaľovacím procesom výrub, náhradná výsadba. 
 
Mgr. Kováč povedal, že v prípade sucha je potrebné zeleň zalievať. 
 
p. starosta uviedol, že sa uvažuje o zavlažovaní z potoka v centre obce za pomoci čerpadla.  
 
Ing. Dianovský sa opýtal, či bude rekonštrukcia obytných kontajnerov zohľadnená vo výške 
nájmu. 
 
p. starosta odpovedal, že je možné sa pred ich pridelením zaoberať zmluvou o nájme. 
Uviedol, že koncom októbra bude reálne presťahovanie.  
Skonštatoval, že tri bunky stoja 30 tis. €, okrem toho základová doska a inžinierske siete.  
p. starosta informoval, že 10.10.2019 nastúpi do pracovného pomeru Ing. Katarína Poliačková 
na pozíciu hlavnej účtovníčky s výpomocou p. Magdalény Rybárovej. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
Bežné príjmy :       Daň zo závislej činnosti FO            P113 003                    41       + 44 011,- 
Bežné príjmy spolu :                                                                                                       44 011,- 
 
Kapitálové príjmy :    Dotácia Komunitné centrum    P322 001                3AA1        + 21 715,- 
                                   Dotácia Komunitné centrum    P322 001                 3AA2          +6 524,- 
 
Kapitálové príjmy spolu :                                                                                               28 239,- 
 
Príjmy spolu :                                                                                                                 72 250,- 
 
Bežné výdavky :    Verejná zeleň                                 0510       V635 006      41              5 000,-                              
                               Údržba-šport/podlaha-stol.tenis/  0810      V635 006     41            10 000,- 
                               Údržba-šport/mantinel-kolkáreň/ 0810       V635 006     41             4 000,- 
 
Bežné výdavky spolu :                                                                                                    19 000,- 
 
Kapitálové výdavky :  Projekt.d.kotol ZŠ       09121                   V716          41             5 400,- 
                                   Komunitné centrum     0950                     V717 002 3AA1        27 314,- 
                                   Komunitné centrum     0950                     V717 002 3AA2          4 821,- 
                                   Obec-nákup servera     0111                    V713 002     41           5 037,- 
                                   Obytné kontajnery        0660                   V717 002    41         10 678,- 
 
Kapitálové výdavky spolu :                                                                                          53 250,- 
 
Výdavky spolu :                                          72 250,- 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
Správy z komisií OcZ 
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Doc. Ing. Bulej, PhD. informoval, že stavebná komisia prerokovala podnet p. Andreja Šutáka, 
aby sa obec zaoberala vážnou dopravnou situáciou v obci, najmä prejazd veľkých aut po ceste 
I/18, parkovanie automobilov na miestnych komunikáciách. Vyriešenie problému prejazdu 
automobilov po štátnej ceste I/18 však nie je v kompetencii obce, pričom navrhované riešenie 
zákazu prejazdu tranzitných vozidiel nad 12 t je takmer nerealizovateľné. Druhým podnetom, 
problémami spojenými s parkovaním vozidiel na miestnych komunikáciách, sa bude zaoberať 
v budúcnosti z dôvodu potreby riešenia problému komplexne. Komisia odporúča, ako 
čiastočné riešenie, pokračovať vo výzvach na parkovanie vozidiel mimo komunikácií 
v zimnom období prostredníctvom obecného rozhlasu.  
Ďalej informoval o realizovanom meraní emisií, s výsledkami merania bude verejnosť 
oboznámená prostredníctvom komisie životného prostredia a web-stránky obce. 

Uviedol, že komisia prerokovala predloženie architektonickej štúdie RRA, a.s. Žilina, na 
projekt výstavby IBV Diely na pozemkoch EKN 3245, 3246 katastrálne územie Sučany. 
Komisia berie štúdiu na vedomie, prípadné ďalšie požiadavky navrhuje prerokovať osobne 
štatutárom investora na úrovni vedenia obce Sučany. Stavebná komisia prerokovala návrh, že 
do budúcna je potrebné sa zaoberať prípravou projektu rekultivácie plochy po 
„unimobunkách“ na ulici Ďurka Langsfelda. Je potrebné dať vypracovať architektonickú 
štúdiu – realizáciu priestoru podobne ako za budovou Robotníckeho kultúrneho domu 
(výsadbu zelene, osadenie lavičiek). 

Komisia sa zaoberala aj žiadosťou p. Mariána Turana o prenájom priestorov bývalej budovy 
SLSP. Komisia žiadosť berie na vedomie s tým, že po vysporiadaní majetkovo-právnych 
vzťahov sa bude žiadosťou opätovne zaoberať. 

p. prednostka informovala, že skupina občanov žiada súčasne s kladením optického kábla 
položiť aj verejné osvetlenie, obec sa postará len o infraštruktúru. Aktuálne by výstavbou 
verejného osvetlenia klesli developerovi náklady.  

p. starosta informoval, že f. Mate, s.r.o. vodovod aj kanalizáciu ukončila, že možné že do 
budúcna budú mať aj vodovod, kanalizáciu zatiaľ nie. Oficiálny súhlas doposiaľ neprišiel. 

p. prednostka uviedla, že obec by prevzala infraštruktúru do svojej správy.  

Mgr. Kováč informoval o činnosti komisie bytovej a životného prostredia. Komisia sa 
zaoberala informáciou o výstavbe bytového domu 40 b.j. Hradiská, predloženými žiadosťami 
o pridelenie bytu. 
Ďalej prerokovala Žiadosti  predĺženie nájomných zmlúv pre žiadateľov:  
Končeková Marcela - predĺženie nájomnej zmluvy o 1 rok 
Bongilaj Dušan – predĺženie nájomnej zmluvy o 1 rok 
Michal Cicko – predĺženie nájomnej zmluvy o 1 rok 
Facuna Emil – predĺženie nájomnej zmluvy o 3 roky 
Renáta Farkašová– predĺženie nájomnej zmluvy o 3 roky 
Rastislav Chabada – predĺženie nájomnej zmluvy o 3 roky 
Michaela Hlaďová – predĺženie nájomnej zmluvy o 3 roky  
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Komisia sa zaoberala osadením mantinelov na ihrisku na sídlisku Prefa. Riešila podnety 
občanov – psíčkarov, o vyčlenenie priestoru pre cvičenie psov. „Reštart obce Sučany“ žiada 
o zriadenie centra opätovného použitia v zbernom dvore, kde by sa odložili funkčné, použité 
veci, ktoré by si mohli vziať občania, ktorým sa tieto zídu.  
 
p. Kyselica informoval o činnosti komisie kultúry a športu – o uskutočnených 
a pripravovaných akciách, jarmoku ľudových remesiel, zámere organizovať koncert Lenky 
Filipovej. Informoval o návrhu zriadenia skrinky na knihy „Požičaj a vrát“. Ďalej informoval 
o zámere zriadenia náučného chodníka, osadenia tabuliek k pamiatkam v obci. 
Informoval o realizácii letného kina počas letných mesiacov, do budúcna bude vhodné 
v zámere pokračovať.  
Komisia navrhuje zrušiť členstvo Bruna Horeckého. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zrušenie 
členstva Mgr. Bruna Horeckého, v komisii kultúry a športu v zmysle čl. 6 bod 5 písm. c) 
rokovacieho poriadku komisií OZ z dôvodu, že sa nezúčastnil ani na jednej z troch komisií, 
konaných v tomto volebnom období  
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica požiadal o zabezpečenie spolupráce medzi referátom sociálnych vecí, 
Miestnou občianskou a poriadkovou službou, Terénnymi sociálnymi pracovníčkami 
a Komunitným centrom. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým žiada sociálny referát zabezpečiť absolvovanie 
informačných stretnutí 1 x v týždni – poradu medzi MOPS a TSP a pracovníkmi KC za 
účelom výmeny informácií z ich činnosti: 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
JUDr. Mgr. Belica požiadal o riešenie dopravnej situácie osadením značky na 
minimalizovanie parkovania pri pošte.  
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že komisia navrhovala zriadenie parkovacej plochy pri pošte, 
čo je súkromný vlastník, pozemky nie sú vysporiadané. Ak občania nebudú parkovať pred 
poštou, budú parkovať v blízkom okolí. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje žiadosti  predĺženie nájomných zmlúv:  
Bongilaj Dušan – predĺženie nájomnej zmluvy pre obytný kontajner na ul. pri Váhu vchod 9B 
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o 1 rok  
Michal Cicko – predĺženie nájomnej zmluvy pre obytný kontajner na ul. pri Váhu vchod 9A o 
1 rok 
Facuna Emil – predĺženie nájomnej zmluvy pre 1 obytná miestnosť o rozmeroch 49,59m², 
plus príslušenstvo - Tehelná 1734/7, byt č. 1 o 3 roky 
Renáta Farkašová– predĺženie nájomnej zmluvy pre 1 obytná miestnosť o rozmeroch 
49,59m², plus príslušenstvo - Tehelná 1735/9, byt č. 1 o 3 roky 
Rastislav Chabada – predĺženie nájomnej zmluvy pre 1 obytná miestnosť o rozmeroch 
49,59m², plus príslušenstvo - Tehelná 1733/5, byt č. 1 o 3 roky 
Michaela Hlaďová – predĺženie nájomnej zmluvy pre 1 obytná miestnosť o rozmeroch 
49,84m², s príslušenstvom - Tehelná 1734/7, byt č. 2 o 3 roky   
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje predĺženie 
nájomnej zmluvy na byt na ulici Pri Váhu 477/7/A pre Končeková Marcela: 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
Mgr. Pecková informovala, že ekonomická komisia sa zaoberala úpravou zásad odmeňovania 
poslancov, návrhom VZN – zavedením dane z ubytovania vo výške 50 centov/osoba/noc.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že v zmysle GDPR je potrebné označiť monitorovaný objekt 
štítkom. 
Ďalej informoval, že komisia riešila podnet p. Matulu ohľadom zosilnenia osvetlenia 
prechodu pre chodcov. Zaoberala sa riešením obnovenia obecnej polície. 
 
p. starosta požiadal o schválenie vyradenia majetku. 
 
Hlasovanie za schválenie Návrhu na vyradenie majetku (už odpredané notebooky, nefunkčné 
lavice a stolové podnože, zničené a neopraviteľné stany a bicykle). 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Doc.  
Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Veronika Ďaďová,  
Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Počas hlasovania chýbal JUDr. Miroslav Miert. 
 
Rôzne 
 
Mgr. Kováč požiadal p. starostu, aby v prípade zverejnenia zápisnice z mimoriadneho 
zastupiteľstva v Sučianskych zvestiach bol zverejnený aj dodatok, že poslanci sa vzdali 
nároku na odmenu za zasadnutie. 
 
Interpelácie 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva o 22,28 hod. ukončil. 
 
 
 
 
          

........................................ 

                                           Viera Jašeková   

                                             zapisovateľka                                  

 

 

 

   .....................................            .............................................. 

                               Martin Giert                            Róbert Kováč 
                       overovateľ     overovateľ 

 

 

 

 

                                    ........................................ 

                         Martin Rybár  

           starosta obce 

 

 



___________________________________________________________________________ 
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 17.09.2019 

 
 

Prezenčná listina  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 17.09.2019 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár    -   starosta obce 
      2.   Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 

3.   Mgr. Lenka Žuchová   -   hlavná kontrolórka  
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš   - ospravedlnený 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. - ospravedlnená 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 


